

## CAFETERIA “SOFT” OPENING

Wednesday October 10, 2018

Temiskaming Hospital is pleased to announce the “soft” opening of the hospital cafeteria. The cafeteria will be serving a lunch menu to start until the Grand Opening in November.

### Hours of Operation

Monday:	1130 – 1330 hours
Tuesday:	1130 – 1330 hours
Wednesday:	1130 – 1330 hours
Thursday:	1130 – 1330 hours
Friday:	1130 – 1330 hours
Saturday:	Closed – cold vending available
Sunday:	Closed – cold vending available

Currently, the cafeteria is only accepting cash as a payment method.

\*Fresh brewed coffee, soft drinks and bottled water will be available as well as cold vending in the form of wraps, sandwiches, yogurt and fruit 24 hours a day for visitors and staff, also located in the cafeteria.

## OUVERTURE PROGRESSIVE DE LA CAFÉTÉRIA

Mercredi le 10 octobre 2018

L'Hôpital Temiskaming a le plaisir d'annoncer l'ouverture progressive de la cafétéria de l'hôpital. La cafétéria servira un menu pour le dîner jusqu'à l'ouverture officielle au mois de novembre.

### Heures d'ouverture

Lundi:	11h30 - 13h30
Mardi:	11h30 - 13h30
Mercredi:	11h30 - 13h30
Jeudi:	11h30 - 13h30
Vendredi:	11h30 - 13h30
Samedi:	Fermé – distributeur automatique disponible
Dimanche:	Fermé – distributeur automatique disponible

Présentement, la cafétéria accepte seulement les paiements en argent comptant.

\*Pour nos visiteurs et le personnel, du café fraîchement préparé, des boissons non alcoolisées, des bouteilles d'eau ainsi que des wraps, des sandwichs, des yogourts et des fruits sont disponibles dans le distributeur automatique qui est également situé dans la cafétéria.